
Static Control Anti-Fatigue Mats meet ANSI/ESD S20.20 flooring required limit, and 
are tested per ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53. Due to their resistance range, 
these mats are able to remove electrostatic charges when they are grounded.

Static Control Anti-Fatigue Mats enable workers to stand comfortably for long 
periods while minimizing the fatigue associated with standing work. Manufactured 
from durable rubber, Anti-Fatigue Mats consist of a matrix of hollow cylinders that 
function like a spring when compressed. Mats are easy to install and can be used at 
assembly and manufacturing workstations, warehouse and shipping areas, medical 
laboratories and in field service.These mats provide a durable cushion that is 
designed to offer secure, stable footing and an energizing responsiveness.
Their structure provides a stable surface supported by rubber cells that soften 
in response to surface activity. These cells provide some of the most effective 
cushioning solutions because the Static Control Anti-Fatigue Mats get softer as 
compressed, not harder like products made of foam.
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Static Control Anti-Fatigue Mat

*Color, texture and thickness may vary between lots and mills.

Specifications and procedures subject to change without notice.

Specifications Typical Value Test Method

Size Standard: 3' x 5' (0.9 m x 1.5 m)

Thickness* 0.600ʺ (1.52 cm) with Beveled Edge

Durometer 46 Shore A

Composition SBR Rubber Polymers

Resistance: Surface to 
Ground Snap (Rtg)

Surface to Ground (Rtt)

< 1 x 105 ohms

< 2 x 105 ohms

ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53

ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53
General 

Cleaning Sweep, Vacuum or Damp Mop

Color* Black

Edges Solid Molded Rubber

Item Size

9900 3' x 5' (0.9 m x 1.5 m)

Made in the
United States of America

Mat at rest.

Mat under impact.

Mat when rebound.

9900 Includes:
1 3040 15' (4.6 m) Ground Cord

http://staticcontrol.descoindustries.com/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Mats/Floor-Mats/9900/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Mats/Mat-Accessories/GroundCordAccessories/3040/


 

 
 

Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
 

mailto:org@eplast1.ru

